
ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ
Συνάντηση με Ε.Τ. Ε. με τον Υφυπουργό Παιδείας κ. Σπ.Ταλιαδούρο

Πραγματοποιήθηκε την Τρίτη 29 Μαρτίου 2004 συνάντηση του Προεδρείου της Ε.Τ.Ε. με 
τον Υφυπουργό Παιδείας κ. Σπ.Ταλιαδούρο. Η συνάντηση είχε ενημερωτικό χαρακτήρα και 
συζητήθηκαν θέματα που αφορούσαν:

• Την Πανεπιστημιακή μετεξέλιξη της ΑΣΠΑΙΤΕ (ΑΣΕΤΕΜ/ΣΕΛΕΤΕ)
• Την αναβάθμιση της τεχνικής εκπαίδευσης.
• Τον τρόπο διορισμού των εκπαιδευτικών τεχνικών ειδικοτήτων.

Ο κ.Υφυπουργός μας διαβεβαίωσε ότι η πολιτική του Υπουργείου θα είναι συνέχεια των 
θέσεων που είχε υποστηρίξει τόσο ο ίδιος όσο και ο τομέας Παιδείας του κυβερνώντος 
κόμματος όσον αφορά την Πανεπιστημιοποίηση της ΣΕΛΕΤΕ και ότι έχει πειστεί πλέον 
ότι οποιαδήποτε προσπάθεια ουσιαστικής αναβάθμισης της Δευτεροβάθμιας Τεχνικής 
Επαγγελματικής Εκπαίδευσης πρέπει να ξεκινά από την αναβάθμιση του μορφωτικού 
επιπέδου των εκπαιδευτικών. Παρατήρησε δε ότι στον τομέα της εκπαίδευσης, της 
κατάρτισης και της επιμόρφωσης των εκπαιδευτικών έχουμε μείνει πολύ πίσω σε σύγκριση με 
τις Ευρωπαϊκές χώρες και για αυτό πρέπει να κινηθούμε γρήγορα, σωστά και αποφασιστικά. 
Η Πανεπιστημιακή αναβάθμιση της ΣΕΛΕΤΕ συνδυάζεται άμεσα με τις εξελίξεις που θα 
δρομολογήσει το Υπουργείο Παιδείας και αφορούν τη δομή του εκπαιδευτικού συστήματος.
Το Δ.Σ. της Ε.Τ.Ε. πρότεινε η Νέα Διοικούσα Επιτροπή που θα ορίσει το Υ.Π.Ε.Π.Θ. να απο-
τελείται από προσωπικότητες αναγνωρισμένου κύρους και αν είναι δυνατό να συνδέονται με 
την ιστορία της σχολής, να έχουν όραμα για το μέλλον της και μέσα σε καθορισμένο χρονι-
κό διάστημα να εισηγηθούν τον τρόπο που θα γίνει η θεσμική μετεξέλιξή της. Επίσης ζητή-
θηκε εκπροσώπηση της Ε.Τ.Ε. στη Διοικούσα Επιτροπή.
Επίσης ο κ. Υφυπουργός μας διαβεβαίωσε ότι για οποιαδήποτε αλλαγή στην Δομή της ΤΕΕ 
θα προηγηθεί διάλογος και εξέφρασε τη δυσαρέσκειά του στον τρόπο πρόσληψης των εκ-
παιδευτικών τεχνικών ειδικοτήτων (χωρίς Παιδαγωγικό τίτλο) που είχε προωθήσει η προη-
γούμενη ηγεσία. 

Το Δ.Σ.


